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Abstract (en)
[origin: CA2989855A1] The mechanical architecture of the beam former comprises a plurality of elementary combination circuits (11) and a support
structure (10), the elementary combination circuits (11) being independent of one another, each elementary combination circuit being intended to
form a beam, the support structure (10) comprising two metal interface plates (13, 14), respectively top and bottom, the two interface plates being
formed parallel to one another and spaced apart from one another, in a heightwise direction Z orthogonal to the two interface plates, the elementary
combination circuits (11) being mounted in the space between the two interface plates (13, 14) and fixed at right angles to the two interface plates.

Abstract (fr)
L'architecture mécanique du formateur de faisceaux comporte une pluralité de circuits de combinaison élémentaires (11) et une structure de support
(10), les circuits de combinaison élémentaires (11) étant indépendants les uns des autres, chaque circuit de combinaison élémentaire étant destiné
à la formation d'un faisceau, la structure de support (10) comportant deux plaques métalliques d'interface (13, 14), respectivement supérieure et
inférieure, les deux plaques d'interface étant aménagées parallèlement entre elles et espacées l'une de l'autre, selon une direction de hauteur
Z orthogonale aux deux plaques d'interface, les circuits de combinaison élémentaires (11) étant montés dans l'espace entre les deux plaques
d'interface (13, 14) et fixés perpendiculairement aux deux plaques d'interface.
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